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Abstract (en)
To allow a keyboard to be assembled from key switches, the housings (1) of these switches are made of elastic plastic material and are provided on
their side faces with rounded pegs (5) and recesses (7). Since the recesses (7) are slightly narrower than the diameter of the pegs (5), the housings
(1) are detachably clamped when fitted together, so that a keyboard assembled in this manner can be once again dismantled into individual
switches.

Abstract (de)
Um ein Tastenfeld aus Tastenschaltern zusammensetzen zu können, werden die aus elastischem Kunststoff hergestellten Gehäuse (1)
dieser Schalter an ihren Seitenflächen mit runden Zapfen (5) und mit Vertiefungen (7) versehen. Da die Vertiefungen (7) etwas schmaler
sind als die Durchmesser der Zapfen (5) entsteht beim Zusammenstecken der Gehäuse (1) eine lösbare Klemmverbindung, so daß auch ein
zusammengesetztes Tastenfeld wieder in die einzelnen Schalter zerlegt werden kann.
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